
Česká asociace squashe, z.s., Zátopkova 100/2, 160 17 Praha 6,  IČ: 481 32 217   

Zápis z      jednání      Výkonného výboru ČASQ č. 5/2024  

Termín jednání: 15.5.2024
Místo jednání: Teams
Členové VV: Tomáš Cvikl, Mar n Grigar, Jan Mu na, Ondřej Pavelka, Jan Roll
Omluveni:                
Hosté: Eva Feřteková, Tomáš Fořter

Program jednání:
1. Kontrola minulého zápisu a úkolů z něj vyplývajících
2. Hospodaření
3. Reprezentace
4. Junioři
5. Soutěže
6. Valná hromada
7. OH 2028
8. Spolupráce se Squash Facili es Network
9. Disciplinární řízení – Mar n Štěpán
10. Informace členů VV a komisí
11. Různé

* * *
1. KONTROLA MINULÉHO ZÁPISU A ÚKOLŮ Z NĚJ VYPLÝVAJÍCÍCH  

VV provedl kontrolu minulého zápisu. VV konstatoval splnění všech úkolů, které již měly termín pro splnění.
Některé úkoly, u kterých byl pozdější termín, jsou v řešení.  

2.    HOSPODAŘENÍ
Tomáš Fořter informoval, že byla dokončena účetní závěrka roku 2023. Výsledkem hospodaření je účetní ztráta
ve výši 740 s. Kč.

Tomáš Fořter informoval, že krátce po minulém jednání VV ČASQ nám bylo Národní sportovní agenturou (NSA)
zasláno Rozhodnu  o poskytnu  dotace  v oblas  podpory Organizace činnos  sportovní organizace svazového
charakteru. Dotace byla poskytnuta ve výši 3 050 118 Kč, což představuje 95 % loňské výše dotace. NSA takto
všem svazům, které řádně podaly své žádos  o dotace, zaslala rozhodnu  na výši, která byla v případě řádné
podání žádos  minimálně garantována. Současně rozhodnu  obsahovalo i informaci,  že případná zbylá výše
dotace bude ještě dopočítána. VV tento krok NSA hodno l velmi pozi vně, protože díky němu došlo k zaslání
čás  dotačních prostředků podstatně dříve opro  minulým rokům a NSA tak významně pomohla řešit svazům
jejich problémy s aktuálním cash flow v tomto období roku, které jsme avizovali v minulém zápisu z jednání VV.
Všechny naše závazky po splatnos  byly ihned po obdržení prostředků uhrazeny. 

Dále Tomáš Fořter informoval o dopisu, který jsme od NSA dostali v pondělí 13.5.2024 a kterým nám sdělila
konečnou výši  dotace pro rok 2024 pro všechny tři  oblas  podpory – reprezentace,  talentovaná mládež  a
organizace a vyzvala nás k úpravě žádos  (je nutné upravit výši  rozpočtu v žádos  dle přidělené částky).  V
oblas  reprezentace dostaneme 917 144 Kč (77,76 % loňské částky). V oblas  talentované mládeže dostaneme
974 566 Kč (78,28 % loňské částky) a v oblas  organizace je částka 3 050 118 Kč,  o které se zmiňujeme v
předchozím odstavci, částkou konečnou (95 % loňské částky). Celkově tedy pro rok 2024 od NSA dostaneme
4 941 828 Kč, což představuje 87,70 % loňské částky a v absolutním vyjádření pokles o 693 193 Kč. VV uložil
sekretariátu provést úpravu žádos  v požadovaném termínu.

VV v této souvislos  pověřil Tomáše Cvikla provedením úprav návrhu rozpočtu pro rok 2024 a zasláním jeho
návrhu členům VV do pátku 17.5.2024, aby mohl být návrh v rámci VV prodiskutován a per rollam schválen a
následně zaslán klubům jako podklad k jednání valné hromady. Termín pro zaslání podkladů pro VH je pátek
24.5.2024. 
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Tomáš Fořter informoval o grantu hlavního města Prahy, díky kterému jsme pro rok 2024 získali 874 000 Kč na
Projekt na podporu a rozvoj mládežnického squashe v Praze 2024 a 112 000 Kč na Czech junior open 2024. VV
pověřil sekretariát přípravou smluv s pražskými kluby pracujícími s mládeží, které jsou součás  projektu. 

3.    REPREZENTACE
VV obdržel  od trenérů  Ondřeje  Uherky a Olgy Kolářové  hodnocení  účas  našich týmů na ME družstev ve
Švýcarsku. Oba týmy bojovaly v 1. divizi, muži obsadili 7. místo a ženy skočily 8. Díky tomu, že pro příš  rok
bude  1.  divize  rozšířena  na  12  týmů,  budou  i  v  příš m  roce  oba  týmy  hrát  1.  divizi.  VV  děkuje  všem
reprezentantům za kvalitní výkony a dobrou reprezentaci Českého squashe. 

Mar nu Švecovi se podařilo zvítězit na evropském kvalifikačním turnaji ve Francii a vybojoval si tak účast na
Mistrovství světa, které se v těchto dnech hraje v Egyptě. Na MS v 1. kole podlehl Mohamedu ElShorbagymu.
VV Mar novi gratuluje k velkému úspěchu a děkuje za velmi kvalitní reprezentaci Českého squashe. VV v této
souvislos  obdržel žádost Mar nova mateřského klubu Squash Viktoria o finanční podporu jeho účas  na MS.
VV vzhledem ke stavu rozpočtu pro rok 2024 bohužel nemohl podporu poskytnout. 

4.    JUNIOŘI    
Jan Mu na přednesl hodnocení účas  na MEJ do 17 let v Portu v Portugalsku. Český tým ve složení Vojtěch
Mar novský, Dominik Forgač a Aneta Sezemská obsadil výborné 4. místo, když v souboji o bronzové medaile
podlehl Belgii nejtěsnějším možným rozdílem, kdy Dominik Forgač v rozhodujícím zápasu prohrával 0/2 na sety,
dokázal  srovnat  na 2/2 a  v pátém setu  si  vypracoval  i  mečbol,  který  ale neproměnil  a  prohrál  12/10.  VV
gratuluje všem hráčům i trenérovi Janu Břeňovi a děkuje za velmi kvalitní reprezentaci Českého squashe. 

Jan Mu na dále informoval o účas  na tradičním přátelském mezinárodním turnaji do 11 a 13 let, který se
konal v Poznani v Polsku. V soutěžích družstev skončily oba české týmy na 2. místě. V soutěžích jednotlivců
obsadili Barbora Stella Konečná a Štěpán Holman 3. místa v kategorii do 11 let, v kategorii do 13 let se nejlépe
umís li  Barbora Vavříková  a Jan Jašek,  kteří  oba skončili  na  5.  místě.  VV děkuje  všem účastníkům včetně
trenérů Luboše Waltera a Jiřího Vlčka za kvalitní reprezentaci Českého squashe. 

Ve dnech 27.-28.4.2024 se v Uherském Hradiš  uskutečnil tréninkový kemp juniorské reprezentace.

Jan Mu na dále informoval, že na Mistrovství světa juniorů, které se koná v červenci v Houstonu v USA, byla
nominována Karolína Šrámková, která se zúčastní soutěže jednotlivců.

5.    SOUTĚŽE
Ondřej  Pavelka  informoval  o  rozhodnu  Soutěžní  komise,  která  navrhuje  přidělit  pořadatelství  Mistrovství
České republiky juniorů (jednotlivců) pro roky 2025 a 2026 OSTRAVA SQUASH KLUBU. VV návrh SK projednal a
schválil. MČRJ se v příš ch dvou sezónách bude konat v Ostravě v SC FAJNE. 

Ondřej Pavelka seznámil VV s připravovanými změnami soutěží pro příš  sezónu, které SK plánuje dopracovat
do konce května 2024. 

Ondřej Pavelka dále přeložil VV společný návrh Soutěžní a Metodické komise na úpravu členských poplatků.
Podmínkou NSA je, že od příš ho roku musí být členské poplatky v minimální výši 200 Kč. SK a MK navrhly, aby
byly nově vytvořeny 2 druhy členských poplatků. Základní členský poplatek (ve výši 200 Kč) by umožňoval start
na turnajích kategorie D a jednou za sezónu i start na turnaji vyšší kategorie. Plný členský poplatek (1000 Kč pro
dospělé a 700 Kč pro juniory) by umožňoval start ve všech soutěžích. VV návrh projednal a schválil tento návrh,
který představuje navýšení poplatků od sezóny 2024/2025, které zhruba kopíruje vývoj inflace za období od
posledního navýšení poplatků před dvěma lety. 

6.    VALNÁ HROMADA
Tomáš Fořter informoval VV, že všem klubům byla rozeslána pozvánka na valnou hromadu, která se uskuteční v
sobotu 8. června 2024 v Praze. Současně s pozvánkou byly rozeslány tradiční přílohy (seznam klubů s počty 
hlasů, návrhy jednacího a volebního řádu, delegační lístky). Všechny tyto dokumenty byly i zveřejněny na 
webových stránkách. Další podklady pro jednání valné hromady (zprávy o činnos  a hospodaření, revizní 
zpráva, návrh rozpočtu) budou klubům rozeslány do pátku 24.5.2024. 
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Valná hromada bude volit jednoho člena Výkonného výboru, protože Ondřej Pavelka byl kooptován do data 
konání valné hromady. Dále bude volit 3 členy Revizní komise. VV v této souvislos  vyzývá všechny zájemce o 
práci v této komisi, aby svůj zájem oznámili do doby konání valné hromady mailem sekretariátu. Současně VV 
vyzývá všechny kluby, pokud ve svých řadách mají zájemce o tuto činnost, aby o tom také do doby konání valné
hromady informovali mailem sekretariát. 

7.    OH 2028
Tomáš Fořter informoval o své účas  na online semináři, který uspořádala WSF, aby poskytla národním svazům 
aktuální informace k olympijským hrám v roce 2028. V tuto chvíli je jedinou potvrzenou informací, že na 
olympiádě se budou hrát dvouhry žen a mužů s pavouky o velikos  32 hráček a hráčů. Kvalifikační kritéria jsou 
aktuálně v jednání a měla by být navržena do konce roku 2025 a schválena MOV na začátku roku 2026. Mělo by
se jednat o kombinaci postavení na žebříčku PSA a kvalifikačních turnajů s m, že bude výrazně omezen počet 
účastníků z jedné země. 

8.    SPOLUPRÁCE SE SQUASH FACILITIES NETWORK
Tomáš Fořter informoval o navázání spolupráce se Squash Facili es Network (SFN), pla ormou vytvořenou 
Evropskou squashovou federací ESF s cílem podpory majitelů a provozovatelů squashcenter prostřednictvím 
sdílení informací a podnětů pro jejich lepší fungování.  V jednání je vytvoření české verze webových stránek 
h ps://www.squashfacili es.com/. VV doporučuje zájemcům zaregistrovat se na této pla ormě a získat 
možnost přístupu k řadě velmi podnětných a zajímavých informací a to nejen z oblas  provozu squashcenter, 
ale obecně z oblas  rozvoje squashe. VV rozhodl poskytnout SFN základní informace o squashcentrech v České 
republice (název, adresa, počet kurtů) pro potřeby doplnění jejich databáze center. 

9.    DISCIPLINÁRNÍ ŘÍZENÍ – MARTIN ŠTĚPÁN
VV na svém minulém jednání rozhodl o zahájení disciplinárního řízení s Mar nem Štěpánem z důvodů jeho 
přístupu k některým zápasům na MEJ. Disciplinární řízení proběhlo pod vedením VV a rozhodnu  VV v této věci 
je přílohou tohoto zápisu.

10.  INFORMACE ČLENŮ VV A KOMISÍ
Jan Roll informoval, že v pátek 31.5.2024 se bude v Praze konat další školení trenérů mládeže v rámci projektu
LSCM a ve dnech 11.-14.7.2024 se také v Praze uskuteční školení trenérů III. třídy. Informace o obou akcích byly
zaslány  klubům  a  zveřejněny  na  webových  stránkách.  Zájemci  o  účast  mohou  kontaktovat  Jana  Rolla
(roll@czechsquash.cz). 

11.  RŮZNÉ
VV vyzývá kluby, které tak ještě neučinily,  aby kontaktovaly sekretariát  a domluvily se na předání míčků za
sezónu 2022/2023. 

VV vyzývá  kluby,  které  mají  zájem  o  zapůjčení  nafukovacího  kurtu  pro  propagační  a  náborové  účely,  aby
kontaktovaly Evu Feřtekovou (fertekova@czechsquash.cz).

VV vyzývá členy i kluby k zasílání připomínek, námětů, podnětů a návrhů k činnos  ČASQ ve všech oblastech, a
to na sekretariát ČASQ (info@czechsquash.cz). 

Termín příš ho jednání VV ČASQ bude 19.6.2024 od 8:30.

                                                                                                                                

                                                                            
    Zapsal:  Tomáš Fořter    Kontroloval: Tomáš Cvikl


